
PROTOKÓŁ Nr LX/2022

z przebiegu LX sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 29 grudnia 2022 r. od godziny 800 do 920

w Sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrz Wyrzyska,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy,

 Ireneusz Subczyński – Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

  Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji,

  Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Inni goście:

 Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

 Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2022 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2022-2030;

3) ustalenia  wykazu wydatków budżetu  Gminy Wyrzysk 2022 roku,  które  nie  wygasają

z upływem roku budżetowego;

4) nadania  nazwy  „ulica  Nowa”  odcinkowi  drogi  wojewódzkiej  W242  w  Osieku  nad

Notecią;

5) nadania nazwy „ulica Zbożowa” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;
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6) nadania nazwy „ulica Żytnia” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

7) nadania nazwy „ulica Owsiana” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

8) nadania nazwy „ulica Pszeniczna” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

9) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku;

10) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku;

11) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Finansów i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku;

12) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku;

13) ustalenia  stawki  za  1  km  przebiegu  pojazdu  przyjmowanej  do  obliczania  zwrotu

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych;

14) zamiaru  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  im.  Janusza  Korczaka  w  Gleśnie

z oddziałem przedszkolnym.

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym.

7. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

8. Wolne głosy

9. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący obrad stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 14 radnych, tj.

93,3% ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy).

Ad 3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  obrad przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Następnie  zapytał,

czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś wnioski.

Zastępca Burmistrz Wyrzyska – Jacek Wiśniewski poprosił o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 5 ppkt.

2  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy

Wyrzysk na lata  2022-2030. Ponadto zwrócił  się  z  prośbą o wprowadzenie do porządku obrad

w pkt.  5  ppkt.  13  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  za  1  km  przebiegu  pojazdu
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przyjmowanej do obliczania zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do

placówek  oświatowych  jako  ppkt.  1  oraz  ppkt.  14  projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w Gleśnie z oddziałem przedszkolnym

jako ppkt. 2. Poinformował, że kolejność pozostałych podpunktów pozostaje bez zmian.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku wraz ze zmianami. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wiesław Radwański

Ad 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

Zastępca Burmistrz Wyrzyska – Jacek Wiśniewski powiedział,  że w mediach społecznościowych

ponownie wróciła sprawa stawki za odbiór odpadów komunalnych i  gospodarowania odpadami

komunalnymi.  Wskazał,  iż  pamięta  dyskusję  w  mediach  na  ten  temat  sprzed  kilku  lat,  która

najczęściej  inicjowana  była  przez  osoby  spoza  Gminy Wyrzysk.  Podobna  sytuacja  ma  miejsce

również  w  tym  przypadku.  Porównanie  samej  wysokości  opłat  za  odpady  bez  kontekstu,

odniesienia się do zakresu usługi, która jest dokonywana w ramach tej opłaty jest zdaniem mówcy

lekkim niedomówieniem.  Odnosząc  się  tylko  i  wyłącznie  do  kontekstu  wysokości  stawki,  nie

zważywszy na zakres oferowanych usług przez firmę, która odbiera i gospodaruje odpadami za tą

stawkę wprowadza się innych mieszkańców w błąd. Ponadto w dyskusji na temat wysokości opłat

pojawia się zarzut, mówiący o tym, że Burmistrz Wyrzyska wraz z Wysoką Radą nie robią niczego

w  celu  przyciągnięcia  do  Gminy  inwestorów.  Pan  Zastępca  wskazał,  iż  nie  widzi  korelacji

przyciągania  inwestorów  i  działalność  na  terenie  Gminy  Wyrzysk  z  wysokością  stawek  opłat.

Zdaniem mówcy jest to po prostu manipulacja. Wielkości wpływów do budżetu Gminy związane

z działalnością mniejszych bądź większych firm czy inwestorów nie mają nic wspólnego ze stawką

opłaty.  Jest  ona ustalana  na podstawie przeprowadzonego postępowania przetargowego oraz na

podstawie oczekiwań Gminy dotyczących zakresu oferowanych usług względem firmy, która ten

przetarg wygra. Mówca nadmienił, iż w tej chwili przygotowywana jest stosowna informacja dla
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mieszkańców, która w pełni wyjaśnia skąd biorą się stawki i jak można porównać tę stawkę ze

stawką, która obowiązuje w innych gminach. Przypomniał, że kiedy Gmina Wyrzysk wychodziła ze

Związku Międzygminnego PRGOK miała miejsce również dyskusja i obopólna wówczas zgoda,

aby stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi była stawką maksymalną. Po czym

Wysoka Rada zdecydowała jednak, aby nie była ona maksymalna. Stawki przyjęte przez Wysoką

Radę uchwałą Rady Miejskiej w Wyrzysku nie są stawkami maksymalnymi, lecz w porównaniu do

roku bieżącego są stawkami podwyższonymi o 2,00 zł. Na koniec mówca poinformował, że ww.

informacja ukaże się w dniu dzisiejszym na stronie internetowej Gminy Wyrzysk, a także na portalu

społecznościowym Facebook.

Radny Stefan Wełniak powiedział,  że w pewnym stopniu zgadza się ze słowami Pana Zastępcy.

Uzyskując  taką  informację  właśnie  z  mediów społecznościowych takich  jak  Facebook radnego

zainteresował fakt, że firma NOVAGO, która obsługuje Gminę Wyrzysk, obsługuje również inne

gminy takie  jak n przykład Miasto  Złotów, gdzie stawka za odbiór  odpadów wynosi  25,65 zł.

Gminy takiej jak: Krajna, Lipka, Zakrzewo czy Łobżenica, które obsługuje firma ALTVATER mają

stawki na poziomie 25,65 zł.  W Nakle nad Notecią  obowiązuje stawka w wysokości  31,00 zł,

a w Szamocinie – stawka 25,00 zł. Wobec tego radny dodał, że w Gminie Wyrzysk ta stawka jest

niemalże  o  10,00  zł  większa.  Faktem  jest,  że  widnieje  tam  zapis,  że  dla  poszczególnych

mieszkańców gmin są wydzielane worki. Jednak zdaniem radnego nie są one aż tak drogie i można

dokupić w sytuacji kiedy komuś zabraknie. Mówca zgadza się, że w niektórych gminach są wyższe

stawki niż w Gminie Wyrzysk, ale porównując gminy, które obsługuje ta sama firma to w Gminie

Złotów ta stawka jest o 9,00 zł niższa. Budzi to zainteresowanie wśród mieszkańców. Radny uważa,

że stawka obowiązująca w Gminie Wyrzysk jest jedną z wyższych stawek a wspomniane 9,00 zł to

dużo. 

Zastępca Burmistrza Wyrzyska – Jacek Wiśniewski odniósł się do słów radnego Stefana Wełniaka.

Nadmienił, iż nie można w żaden sposób porównywać nawet tych samych firm jeśli chodzi o ofertę,

którą składa w przetargu dana firma.  Mówca podał przykład,  gdzie  za jeden dodatkowy worek

trzeba zapłacić 20,00 zł. Wówczas stawka wynosi 20,00 zł, ale za każdy dodatkowy worek trzeba

płacić kolejne 20,00 zł. Podkreślił, iż firma składając ofertę kalkuluje jej cenę na podstawie wielu

czynników tj.  koszty  składowania,  przetwarzania,  transportu,  odległości  od  miejsca  odbioru  do

miejsca  składowania  i  przetwarzania,  itd.  dodał,  że  w przetargu zgłosiły  się  tylko  dwie  firmy:

ALTVATER oraz NOWAGO. Oferta firmy NOWAGO była korzystniejsza, dlatego została przez

Gminę wybrana. Pan Zastępca zwrócił się do radnego twierdząc, że był on pierwszą osobą, która

wnosiła o wyjście z Związku Międzygminnego PRGOK. Decyzją Rady Miejskiej w Wyrzysku tak

też się stało. Wobec powyższego zdaniem mówcy wracanie i porównywanie do firmy ALTVATER

jest  nie  na  miejscu.  W niektórych  gminach  stawki  te  będą  niższe,  w  niektórych  wyższe.  Nie

składają się na to złe intencje, czy niegospodarność, lecz wynika to najczęściej z ww. czynników.
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Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w okresie  międzysesyjnym,  stanowi  załącznik  nr  4 do

protokołu. 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 5. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu przyjmowanej do obliczania zwrotu rodzicom

kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych;

Zastępca  Burmistrz  Wyrzyska  –  Jacek  Wiśniewski poinformował,  iż  projekt  tej  uchwały  jest

wywołany  wyłącznie  koniecznością,  które  wynikają  z  nowo wprowadzonych przepisów prawa,

a w uzasadnieniu znajduje się szczegółowe wyjaśnienie w tej kwestii. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu

przyjmowanej do obliczania zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów do

placówek oświatowych.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/556/2022,

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

2) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w Gleśnie z oddziałem

przedszkolnym;

Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  –  Jacek  Wiśniewski powiedział,  że  uchwała  w  sprawie  zamiaru

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Janusza Korczaka w Gleśnie jest spowodowana pewnymi

trudnościami organizacyjnymi. Przy szkole z oddziałami klas I-IV ma miejsce sytuacja, w której

w klasach I-III uczniowie nie mają tzw. klasycznych przedmiotów nauczania i najczęściej uczy tam

jeden nauczyciel, bądź co najwyżej trzech, gdyż bardzo często przedmioty takie jak religia bądź

języki obce prowadzone są przez innych nauczycieli.  Natomiast w klasie IV jest  już nauczanie
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przedmiotowe. Mówca nadmienił, iż przy jednym oddziale klasy IV i niewielkiej liczbie uczniów

w ww.  placówce  pojawia  się  sytuacja,  w  której  co  roku  1  września  dyrektor  szkoły  musi

zorganizować kadrę dydaktyczną na pojedyncze godziny. Zdaniem Pana Zastępcy Burmistrza wiąże

się to z ogromnym problemem organizacyjnym, gdyż nauczyciel bardzo często musi dojechać do

szkoły w Gleśnie z innej  szkoły na jedną godzinę lekcyjną.  Powoduje to  pewne organizacyjne

problemy w „szkołach macierzystych” danych nauczycieli. Należy wówczas dostosować plan lekcji

danego nauczyciela w obu placówkach. Drugim czynnikiem, który przyczynił się do podjęcia tych

działań jest fakt, że dzieci, które skończyły swoją edukację w Szkole Podstawowej w Gleśnie są

dowożone  do  Szkoły  Podstawowej  w  Wyrzysku  jako  swojej  szkoły  obwodowej  od  klasy  V.

W placówce w Wyrzysku po klasie III tworzone są nowe oddziały dla klas IV. W klasie V dzieci

znowu są umieszczane w nowych oddziałach więc ta zmiana organizacyjna w szkole wyrzyskiej

jest  dwukrotna.  W  celu  uniknięcia  takiej  sytuacji  najlepszym  rozwiązaniem  pod  względem

organizacyjnym byłoby przeniesienie dzieci ze szkoły w Gleśnie, które ukończyły III klasę do klasy

IV w szkole w Wyrzysku. Wówczas nie nastąpiłyby już kolejne nowe zmiany w klasach. Na ten

moment dzieci uczące się do klasy IV w placówce w Gleśnie, w V klasie są dopisywane do listy

w wyrzyskiej  szkole.  W związku  z  tym  dla  uproszczenia  i  lepszej  organizacji  pracy  podjęcie

powyższej  uchwały intencyjnej  ma swoje uzasadnienie.  Mówca wskazał,  iż  w uzasadnieniu  do

uchwały jest  również zapis  mówiący o tym, że po podjęciu  przez  Wysoką Radę ww. uchwały

intencyjnej  stosowna  jest  odpowiednia  procedura  dotycząca  tych  zmian  organizacyjnych.

Nadmienił,  że  przede  wszystkim  są  to  rozmowy  z  rodzicami,  gdyż  należy  zawiadomić  ich

oplanowanej zmianie. Ponadto poinformował, że gdyby pojawiły się pytania w tym zakresie to jest

dzisiaj  w  trakcie  obrad  obecna  mecenas  –  Pani  Magdalena  Łusiak,  która  jest  radcą  prawnym

Samorządowej Administracji Placówek w Wyrzysku i chętnie udzieli odpowiedzi.

Radny Stefan Wełniak zwrócił się z pytaniem dotyczącym liczby dzieci ze Szkoły Podstawowej

w Gleśnie,  która  uczęszcza  do  Szkoły  Podstawowej  w  Wyrzysku,  a  także  liczby  dzieci

pozostających w klasach I-III w placówce w Gleśnie. Ponadto radny zapytał czy koszt dojazdów

nauczycieli  do szkoły  w Gleśnie  stanowi  dodatkowy wydatek  z  budżetu  Gminy i  jakie  koszty

Gmina z tego tytułu ponosi. Radny chciałby otrzymać informację dotyczącą liczby dzieci uczących

się w szkole w Gleśnie. 

Zastępca Burmistrza Wyrzyska – Jacek Wiśniewski odpowiedział, że w tej chwili nie jest w stanie

udzielić  dokładnej  informacji,  podobnie  jak  Pani  mecenas.  Mówca  wskazał,  że  w  ww.  szkole

oddziały w klasach I-III są oddziałami mało licznymi. Znajduje się w nich zaledwie kilkanaścioro

dzieci. Nadmienił jednak, że należy pamiętać o funkcjonującym w szkole oddziale przedszkolnym,

w którym znajduje  się  25  dzieci.  Istnieje  ogromna  potrzeba  istnienia  tego  oddziału  dla  dzieci

w wieku przedszkolnym, w czym utwierdziło duże zainteresowanie podczas rekrutacji w bieżącym

roku.  Natomiast  klasa IV jest  również niewielkim oddziałem.  Mówca wskazał,  że  w tym roku
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liczba  dzieci  w  tej  klasie  jest  mniejsza  niż  10.  Kolejna  kwestia  do  jakiej  odniósł  się  mówca

dotyczyła nauczycieli. Powiedział, że najczęściej nauczyciele w swoich „szkołach macierzystych”

mają pełne zatrudnienie, a praca w placówce w Gleśnie stanowi dla nich dodatkowe zatrudnienie.

Jednak podkreślił, że sytuacja jest zmienna w każdym roku szkolnym. Istnieje możliwość, że dany

nauczyciel  nie  będzie  miał  pełnego  zatrudnienia  w  swojej  „macierzystej  szkole”  i  uzupełni

wówczas swój etat w innej szkole, np. w Gleśnie. Dodał, że stanowi to dodatkowy kłopot, gdyż

w placówce w Gleśnie kadra dydaktyczna ulega ciągłym zmianom. Zdarza się, że dotychczasowy

nauczyciel, który uczył np. matematyki, w chwili obecnej ma etat i godziny ponadwymiarowe i nie

jest  w  stanie  dalej  kontynuować  pracy  w szkole  w Gleśnie.  W  związku  z  tym  pojawia  się

konieczność  poszukiwania  innego  nauczyciela  na  to  miejsce.  Zdaniem  mówcy  jest  to

organizacyjnie  bardzo  trudna  sprawa  do  opanowania.  Przypomniał  również,  że  dodatkowym

czynnikiem jest to, że ruch kadrowy odbywa się pod koniec sierpnia. Często zostaje niewiele dni na

spięcie  organizacyjnie  wszystkich  tych  spraw,  żeby od 1 września  móc rozpocząć  rok  szkolny.

Uchwała ta ma na celu niwelowanie wspomnianych problemów organizacyjnych.

Radny Stefan Wełniak zwrócił się z zapytaniem czy nauczyciel dojeżdżający z Wyrzyska do Glesna

otrzymuje zwrot kosztów podróży.

Zastępca Burmistrza Wyrzyska – Jacek Wiśniewski odpowiedział przecząco. 

Radny Stefan Wełniak zapytał wobec tego czy Gmina nie ponosi kosztów z tego tytułu.

Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  –  Jacek  Wiśniewski  odpowiedział,  że  nie.  Jest  to  decyzja  tylko

i wyłącznie danego nauczyciela.  Jeżeli  dostaje  on propozycję dodatkowego zatrudnienia w ww.

placówce to dojeżdża on na własny koszt. 

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  zamiaru  przekształcenia  Szkoły

Podstawowej im. Janusza Korczaka w Gleśnie z oddziałem przedszkolnym.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański
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W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/557/2022,

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

3) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2022 r.;

Skarbnik  Gminy  –  Teresa  Mikołajczak  poinformowała,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian

w budżecie gminy Wyrzysk na 2022 rok dotyczy zwiększenia zarówno dochodów jak i wydatków o

kwotę 10.620,00 zł.  Są to środki, które zostały dodatkowo zwiększone w związku ze złożonym

wnioskiem na zapotrzebowanie do Wojewody Wielkopolskiego na wypłatę dodatku węglowego ze

środków z funduszu przeciwdziałania Covid-19. Mówczyni podkreśliła, że środki te muszą jeszcze

w tym roku zostać wydane. Ponadto, w związku z chorobą Pani Burmistrz wprowadzane zmiany są

związane z przeniesieniem planu pomiędzy paragrafami w ramach danego rozdziału oraz pomiędzy

rozdziałami  w  ramach  danego  działu  klasyfikacji  budżetowej.  W związku  z  dokonaną  analizą

planowanych i wykonywanych dochodów przeprowadzono również przeniesienia zmiany wielkości

niektórych planów związanych z dochodami. Plan dochodów po zmianach wynosi 87.076.009,68

zł, a plan wydatków po zmianach stanowi kwotę w wysokości 85.634.131,32 zł.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy  Wyrzysk  na

2022 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/558/2022,

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

4)  ustalenia  wykazu  wydatków  budżetu  Gminy  Wyrzysk  2022  roku,  które  nie  wygasają

z upływem roku budżetowego;

Skarbnik  Gminy –  Teresa  Mikołajczak  poinformowała,  że  w uzasadnieniu  do  projektu  uchwały

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Wyrzysk 2022 roku, które nie wygasają
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z upływem roku budżetowego w pkt. 1, gdzie jest mowa o świadczeniach usług pojawił się błąd.

Zamiast  „na  wycenie”  powinno  być  „na  wycince  drzew  zlokalizowanych  na  terenie  Gminy

Wyrzysk wraz z nabyciem pozyskanego drewna”.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy

Wyrzysk 2022 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/559/2022,

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

5) nadania nazwy „ulica Nowa” odcinkowi drogi wojewódzkiej W242 w Osieku nad Notecią;

Zastępca Burmistrza Wyrzyska – Jacek Wiśniewski powiedział, iż część drogi wojewódzkiej W242,

która przebiega przez Wyrzysk oraz Osiek nad Notecią, w Osieku nad Notecią nosi nazwę ulicy

Wyrzyskiej.  Jednak  obręb  Osieka  nad  Notecią  sięga  aż  do  skrzyżowania  do  miejscowości

Karolewo. W tym miejscu zaczyna się dopiero obręb Wyrzyska. Zatem cały teren do ww. miejsca

stanowi obręb Osieka nad Notecią. Zdaniem mówcy logicznie wydaje się, że jest to dalsza część

ulicy Wyrzyskiej w Osieku nad Notecią. Byłoby dziwne, gdyby miała miejsce sytuacja, w której

właściwie do granic Wyrzyska dochodzi ulica Wyrzyska. Wobec tego powstała koncepcja, aby od

rozwidlenia na ulicę Jarzębinową w Osieku nad Notecią do granic obrębu Wyrzysk ww. część drogi

wojewódzkiej  otrzymała  inną  nazwę.  Stąd  pomysł,  aby  nadać  nazwę  „ulica  Nowa”.  Mówca

wskazał, że w załączniku na górnej części widać podzielone działki z drogą wewnętrzną, więc tam

najprawdopodobniej w najbliższym czasie  powstaną kolejne budynki jednorodzinne.  W związku

z tym istnieje potrzeba nadania tej części drogi wojewódzkiej nazwy ulicy, aby osoby, które się tam

budują  mogły  uzyskać  nr  domu  na  konkretnej  ulicy.  Wobec  powyższego  mówca  nadmienił,

iż podjęcie tej uchwały wydaje się zasadne. 
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Radny  Mateusz  Jaremko  zapytał,  gdyż  przedmówca  powiedział,  że  do  drogi  z  krzyżówki

z Karolewem, czy z Polanowem. Gdyż tam jeszcze jest kawałek Wiernowa.

Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  –  Jacek  Wiśniewski odpowiedział,  że  miał  na  myśli  do  drogi

z Polanowem. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że z jednego punktu widzenia istnieje potrzeba wprowadzenia

nowej  nazwy,  natomiast  z  drugiego  punktu  widzenia,  gdyby  ulica  Wyrzyska  kończyła  się  na

skrzyżowaniu  do  Polanowa  to  nic  nie  stało  by  na  przeszkodzie,  gdyż  dalej  jest  w  obrębie

aglomeracji Osieka nad Notecią. Nadmienił, że były próby połączenia Wyrzyska z Osiekiem nad

Notecią. Mówca nadmienił, że w tej sytuacji droga wojewódzka musiałaby mieć również nazwę na

Wiernowie. Skoro jest ulica Wyrzyska w Osieku nad Notecią i teraz będzie ulica Nowa, to ten

odcinek od Polanowa do granic Wyrzyska powinien mieć również nazwę. 

Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  –  Jacek  Wiśniewski przypomniał,  że  obecna  ulica  22  Stycznia

w Wyrzysku nazywała się kiedyś ulicą Osiecką. Gdyby nie dokonywać żadnych zmian nazw to była

ulica Osiecka łączyłaby się z obecną ulicą Wyrzyską. W związku z powyższym mówca wskazał,

że ww. odcinek ma uzasadnienie tego typu, że dochodząc i przekraczając granicę obrębu Wyrzysk

znajdujemy się na ulicy Wyrzyskiej. Mówca zastanawia się czy nie byłoby to źródłem uśmiechu na

twarzach wielu osób, iż znajdują się w Wyrzysku na ulicy Wyrzyskiej.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  nadania nazwy „ulica Nowa” odcinkowi

drogi wojewódzkiej W242 w Osieku nad Notecią.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/560/2022,

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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6) nadania nazwy „ulica Zbożowa” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

Zastępca Burmistrz Wyrzyska – Jacek Wiśniewski powiedział, że za tzw. Centralą Nasienną zostały

wydzielone działki z drogami wewnętrznymi,  w związku z czym pojawiła się potrzeba nadania

nazw tym ulicom. Mówca nadmienił,  że były różne koncepcje nazewnictwa. W związku z tym,

że w Wyrzysku są osiedla: Leśne (nazwy ulic związane z nazwami drzew leśnych) oraz Kwiatowe

(nazwy ulic  związane  z  kwiatami)  powstał  pomysł,  aby  ww.  ulice  wewnętrzne  były  związane

z nazwami  zbóż.  Główna ulica  nosiłaby nazwę ulicy  Zbożowej,  a  pozostałe  ulice  wewnętrzne:

Żytnia, Pszeniczna, itd. Zdaniem mówcy jest to pomysł spójny dla nazw ulic na osiedlach, które już

istnieją oraz na nowo powstałym.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  nadania nazwy „ulica Zbożowa” drodze

wewnętrznej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/561/2022,

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

7) nadania nazwy „ulica Żytnia” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  nadania  nazwy  „ulica  Żytnia”  drodze

wewnętrznej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
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Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/562/2022,

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

8) nadania nazwy „ulica Owsiana” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie  nadania  nazwy „ulica Owsiana”  drodze

wewnętrznej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/563/2022,

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

9) nadania nazwy „ulica Pszeniczna” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  nadania nazwy „ulica Pszeniczna” drodze

wewnętrznej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/564/2022,

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

10)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku;

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw

Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/565/2022,

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

11)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku;

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/566/2022,

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku;

Radny Stefan Wełniak zapytał Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego czy

zapomniał  on,  iż  mówca  również  jest  członkiem  ww.  komisji.  Nadmienił,  iż  Przewodniczący

komisji  nie  skontaktował  się  w kwestii  uzgodnienia  planu pracy,  gdyż radny również  chciałby

wnieść  swoje  propozycje.  Rozmawiał  z  innym  członkiem  komisji,  z  którym  Przewodniczący

również się nie kontaktował.

Radny Piotr Banach odpowiedział, że każdego roku radny Stefan Wełniak składał propozycje do

planu  pracy  w formie  pisemnej  lub  mailowo na  Biuro  Rady  lub  do  mówcy.  W tym roku nie

wpłynęła żadna propozycja, dlatego żadne propozycje nie zostały uwzględnione.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Finansów

i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,
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Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Ryszard

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

WSTRZYMAŁ SIĘ (1)

Mateusz Karol Jaremko

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Radny Stefan Wełniak powiedział, iż zaszła pomyłka, ponieważ głosował on przeciw. 

Radca Prawny – Ireneusz Subczyński poinformował, iż wobec takiej wątpliwości § 54 ust. 3 Statutu

Gminy Wyrzysk stanowi, że „reasumpcję głosowania przeprowadza się po przyjęciu przez Radę

wniosku o reasumpcję,  gdy występuje wątpliwość co do przebiegu głosowania,  obliczanie jego

wyników lub wprowadzenia rady w błąd co do sposobu głosowania”. 

Radny  Stefan  Wełniak poinformował,  iż  składa  on  wobec  powyższego  wniosek  o  reasumpcję

głosowania.

Radca  Prawny  –  Ireneusz  Subczyński powiedział,  iż  w  tej  sytuacji  należałoby  przegłosować

wniosek o reasumpcję, a następnie przeprowadzić ponowne głosowanie. 

O godz. 8:59 Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy. 

O godz. 9:04 wznowiono obrady. 

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  wniosku  o  reasumpcję

głosowania.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wiesław Radwański
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Finansów

i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański,  Andrzej  Janusz  Głąb,  Ryszard  Janusz  Janowiak,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek

Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Ryszard Grzegorz Sell 

PRZECIW (1) 

Stefan Tomasz Wełniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wiesław Radwański

W  obecności  14  radnych  –  11  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/567/2022,

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

13) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku.

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2023 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Piotr  Władysław  Belka,  Tomasz  Zbigniew

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik,

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański
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W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  LX/568/2022,

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Ad 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

Nie podjęto dyskusji.

Ad 7. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

Sołtys wsi Gromadno – Roman Kowalski w imieniu własnym oraz wszystkich sołtysów z terenu

Gminy Wyrzysk złożył  podziękowania  Wysokiej  Radzie,  a  także  władzom Gminy  Wyrzysk za

współpracę. Ponadto z okazji zbliżającego się Nowego Roku złożył wszystkim zebranym życzenia,

aby w Nowym Roku w dalszym ciągu kontynuować współpracę.

Zastępca Burmistrza Wyrzyska – Jacek Wiśniewski  w imieniu Pani Burmistrz  i własnym życzył

sołtysom  wszystkiego  dobrego  w  Nowym  Roku,  realizacji  zamierzeń  w  sołectwach,  dalszej

świetnej pracy oraz aktywności w swoich środowiskach. 

Ad 8. Wolne głosy

Radny  Stefan  Wełniak w  imieniu  klubu  „Zadbajmy  o  Gminę”  złożył  życzenia  noworoczne

pracownikom urzędu, jednostkom podlegającym Urzędowi Miasta i Gminy Wyrzysk, radnym oraz

sołtysom. Na nadchodzący Nowy Rok radny życzył przede wszystkim zrozumienia i zdrowia. 

Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  –  Jacek  Wiśniewski  w  związku  z  kończącym  się  rokiem

kalendarzowym powiedział, że Wysoka Rada przepracowała ten rok bardzo intensywnie. Uchwały,

które podejmowała Wysoka Rada w trakcie tego roku często były bardzo trudne. Mając na uwadze

dobro  mieszkańców  Gminy  Wyrzysk  niejednokrotnie  przy  podejmowaniu  decyzji  towarzyszył

radnym dylemat czy zaproponowane zmiany są dla mieszkańców dobre. Zdaniem mówcy były one

jednak  niezbędne.  Odpowiedzialna  decyzja  to  taka  decyzja,  która  łączy  interes  mieszkańców

z interesem  dalszego  rozwoju.  Decyzja  o  niezwiększaniu  wpływów  do  budżetu  byłaby

równoznaczna z hamowaniem rozwoju Gminy Wyrzysk. Zdaniem mówcy decyzje podejmowane

w roku  bieżącym  to  decyzje  odpowiedzialne,  dające  szanse  na  dalszy  rozwój  Gminy.  Dzięki

wpływom  do  budżetu  w  przyszłym  roku  i  w  latach  następnych  możliwa  będzie  realizacja

przyszłych  zamierzeń,  w  tym  szczególnie  zadań  inwestycyjnych.  W  imieniu  Pani  Burmistrz

i własnym  mówca  zapewnił,  że  władze  Gminy  będą  czynić  wszystko  w  celu  zrealizowania

zamierzonych planów, a także starać się pozyskiwać środki zewnętrzne na realizację  inwestycji

w Gminie Wyrzysk. Na zakończenie swojej  wypowiedzi  z okazji  Nowego Roku 2023 Zastępca

Burmistrza życzył wszystkim mieszkańcom Gminy dobrego zdrowia, spokoju, czasu spędzonego

w gronie najbliższych oraz realizacji swoich osobistych i zawodowych planów i zamierzeń.
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Radny  Leszek  Matuszewski odniósł  się  do  słów  Pana  Zastępcy  Burmistrza.  Wskazał,  iż  Rada

Miejska ma bardzo szerokie plany na 2023 rok. Pragnie sięgać po środki na modernizację m.in.

szkół  podstawowych w Osieku i  w Wyrzysku.  Nadmienił  jednak,  że  aby ubiegać  się  o  środki

zewnętrzne  należy  posiadać  wkład  własny.  Jego  zdaniem  wspomniana  przez  przedmówcę

odpowiedzialność  przejawia  się  właśnie  w  zabezpieczaniu  wkładu  własnego,  czyli  pieniędzy

pozyskanych od mieszkańców np. poprzez podatki. Zdaniem mówcy nie jest to stagnacja, tylko

dalszy rozwój. Rada Miejska dąży do tego, aby Gmina nieustannie się rozwijała. Radny dodał, że

nie są oni od tego, aby patrzeć tylko i wyłącznie na interes jednostki. W każdym zakresie należy

mieć szerszy kontekst  działania.  Ponadto mówca poruszył  również temat  gospodarki  odpadami.

Wspomniał,  że  wcześniej  ustawa  nie  pozwalała  dopłacać  do  ww.  systemu.  Musiał  on  się

bilansować. Na ten moment ustawa dopuszcza taką możliwość i Gmina Wyrzysk korzysta z niej,

dopłacając do systemu wywozu śmieci. Dodał, że stawka opłaty być może jest wysoka, ale wynika

z przetargu organizowanego na zasadach określonych przez radnych oraz mieszkańców. Wskazał,

że  może  przy  następnym  przetargu  należałoby  zapytać  mieszkańców  czy  woleliby  rzadszy

harmonogram odbioru odpadów jak w innych gminach. Wówczas stawka tej opłaty będzie inna.

Jednak na dzień dzisiejszy jest tak, jak był organizowany przetarg i należy się do tego dostosować

cenami  i  możliwościami  dopłaty  ze  środków  gminnych.  Zdaniem  radnego  system  gospodarki

odpadami w Gminie Wyrzysk jest sprawny i jako mieszkańcy nie powinniśmy mieć powodów do

niezadowolenia. Radny złożył również życzenia z okazji Nowego Roku mieszkańcom Gminy oraz

podziękował radnym za współpracę, zrozumienie oraz widoczne dla mieszkańców efekty. 

Zastępca Burmistrza Wyrzyska – Jacek Wiśniewski na zakończenie zaprosił wszystkich na koncert

noworoczny  w  dniu  6  stycznia  2023  r.  o  godz.  18:00  na  Sali  Widowiskowej  przy  Szkole

Podstawowej im.  Powstańców Wielkopolskich w Wyrzysku pn.  „Przetańczyć całą  noc”.  Dodał,

że jest to tytuł jednego ze szlagierów operetkowych. Na wszystkich czeka dużo atrakcji,  bardzo

dobrzy wykonawcy. Poinformował, że są jeszcze dostępne bilety, zatem chętne osoby będą miały

okazję wziąć udział w tym wydarzeniu.  

Ad 9. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad  o godzinie  9:20 Przewodniczący Rady

zamknął LX sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Protokół sporządziła:
Klaudia Tyburczy
podinsp. ds. obsługi rady gminy

18


